
کریس رونالدو پس از غیبت در دیدار نخست تیم ملی پرتغال 

در لیگ ملت های اروپا برابر کرواســـی، سه شنبه شب برابر 

ســـوئد به میدان رفت و هر دو گل تیمش را هم زد تا با 101 

گل زده مجددا برای شکستن رکورد علی دایی دست به کار 

شود. ستاره پرتغالی بازی با کرواسی را به دلیل زنبورگزیدگی 

از دست داد و شـــاید اگر در آن مسابقه نیز حضور داشت، 

می توانست ســـهمی در گل های تیمش در جریان برتری 

4 بر یک داشـــته باشـــد. او حالا پس از علی دایی، مهاجم 

اسبق تیم ملی ایران دومین بازیکن مرد تاریخ فوتبال است 

که توانسته تعداد گل های ملی اش را سه رقمی کند. باتوجه 

به شرایطی که رونالدو در سال های اخیر داشته و همچنین 

آمادگی بالای او برای حضور در میادین باوجود ورود به 35 

سالگی، بعید است نتواند این رکورد را بشکند و باید منتظر 

حضور او در صدر این جدول باشیم.

ناکام برابر برزیل و آلمان
رونالدو به تدریج به سال های آخر فوتبالش نزدیک می شود، 

امـــا همچنان در اوج قرار دارد و حتی در 35 ســـالگی هم 

مهره ای تاثیرگذار برای یوونتوس و تیم ملی پرتغال اســـت. 

او سال گذشـــته به رکورد 700 گل زده در دوران فوتبالش 

رســـید و اگر اپیدمی کرونا رخ نمی داد، شاید تا امروز رکورد 

بهترین گلزن تاریخ فوتبال ملی را از چنگ دایی درآورده بود. 

سوئد حالا درکنار لیتوانی به محبوب ترین حریفان رونالدو 

در عرصه ملی تبدیل شـــده است. او برابر هرکدام از این دو 

تیم توانســـته 7 بار گلزنی کند و البته در بازی برگشت برابر 

سوئد این شانس را دارد که آمارش برابر این تیم را بهتر کند. 

پس از این دو تیم، آندورا، ارمنستان و لتونی قرار دارند که 5 

بار برابر این ســـتاره پرتغالی تسلیم شده اند و هلندی ها نیز 

4 گل از این بازیکن دریافت کرده اند.

رونالدو هیچ گاه برابر انگلیس موفق به گلزنی نشده است، 

اما ضربه سرنوشت ساز او در ضربات پنالتی دیدار دو تیم در 

جام جهانی 2006 باعث کنار رفتن نسل طلایی سه شیرها 

از این مسابقات شد. برزیل، آلمان و فرانسه دیگر تیم های 

بزرگی هســـتند که موفق شده اند دروازه خود را برابر ستاره 

سابق رئال مادرید بسته نگه دارند. جالب اینکه هرچه سن 

و ســـالش بالاتر می رود، عملکـــردش در تیم ملی هم بهتر 

می شـــود و با ادامه این روند شـــاید رکوردی از خود به جای 

بگذارد که تا مدت ها کسی توان عبور از آن را نداشته باشد. 

ســـال 2019 بهترین ســـال او در تیم ملی بود و به تنهایی 

درطول این ســـال 14 گل به ثمر رساند تا رکورد 13 گلش 

در سال 2016 را بهبود بخشد.

این ملی پوش پرتغالی شروع خوبی در تیم ملی داشت و در 

ســـال 2004 که نخستین بازی های ملی اش را انجام داد، 

درمجموع 7 گل به ثمر رســـاند، اما رکورد او در ســـال های 

2008 و 2009 بسیار ناامیدکننده است و در این دو سال 

مجموعا دو گل وارد دروازه حریفان کرد. با این حال روند خوب 

سال های اخیرش باعث شده تهدیدی جدی برای رکورد دایی 

باشد و اگرچه در سال 2020 با تعویق بازی های ملی تنها 2 

گل به ثمر رسانده، اما در ادامه فرصت جبران خواهد داشت.

آندورا، حریف جذاب تدارکاتی
برای کریس

پرتغـــال ماه آینده میلادی در دیداری دوســـتانه به مصاف 

اســـپانیا خواهد رفت و پس از آن دو دیـــدار دیگر خود در 

لیگ ملت های اروپا برابر فرانســـه و ســـوئد را انجام خواهد 

داد. مسابقه بعدی همبازیان او، دیدار دوستانه برابر آندورا 

خواهد بود کـــه بهترین فرصت برای افزایش گل های ملی 

رونالدو است و شـــاید انتخاب این حریف ضعیف علاوه بر 

آماده سازی برای حضوری قدرتمند در یورو 2020، بی ارتباط 

به رکوردشکنی کریس هم نباشد.

فرانسه و کرواسی رقبای بعدی پرتغال در لیگ ملت ها هستند 

و پس از آن هنوز برنامه دیدارهای تدارکاتی این تیم پیش از 

حضور در جام ملت ها اعلام نشده است. با این حال احتمالا 

چند بازی تدارکاتی در دستورکار شاگردان سانتوس خواهد 

بود و این شـــانس برای رونالدو وجود دارد که حتی پیش از 

شـــروع این مسابقات رکوردشکنی خود را انجام داده باشد 

و با روحیه ای بالاتر برای دفاع از عنوان قهرمانی خود راهی 

این تورنمنت شود.

ســـتاره پرتغالی در 16 سالی که در تیم ملی حضور داشته، 

بیش از نیمی از گل هایش را با پای راســـت به ثمر رســـانده 

اســـت. 54 گل با پای تخصصـــی، 25 گل از روی ضربات 

ســـر و همچنین 22 گل با پای چپ نشـــان می دهد که او 

در گلزنی مهارت بسیار بالایی دارد و از همه توانایی هایش 

به خوبی استفاده می کند. رونالدو 80 گل خود را از داخل 

محوطه جریمه و 21 گل را از بیرون آن به ثمر رسانده که از 

این تعداد 10 گل از روی ضربات ایســـتگاهی و 11 گل نیز 

ضربات پنالتی بوده است.

15دقیقه پایانی بـــازی خطرناک ترین زمان برای رقبای او 

بوده اســـت. کریس 28 گل خـــود را در این دقایق به ثمر 

رســـانده و البته در فاصله دقایـــق 60 تا 75 نیز 22 دروازه 

حریفان را گشـــوده است تا مشخص شـــود هرچه از زمان 

بـــازی می گذرد، توان او برای گلزنـــی بالاتر می رود. آنالیز 

گل های او نشـــان می دهد چندان برایش فرقی نمی کند 

بازی در پرتغال انجام شود تا در زمین رقبا و او تنها به گلزنی 

بـــرای تیمش فکر می کند. 41 گل او در خانه و 35 گل در 

زمین حریف به ثمر رسیده و 25 گل باقیمانده هم در زمین 

بی طرف زده شده است.

مسابقات مقدماتی یورو و همچنین جام جهانی بیشترین 

سهم را در گل های او داشته اند و رونالدو درمجموع 61 بار 

در این رقابت ها موفق به گلزنی شده است. همچنین در جام 

کنفدراسیون های 2017 روسیه دو گل زد و در لیگ ملت ها 

نیز تاکنون سه بار توپ را از خط دروازه تیم های رقیب عبور 

داده است. در تورنمنت های مهم هم او عملکرد قابل قبولی 

داشته است. 7 گل در جام جهانی که شامل یک هت تریک 

تاریخی برابر اسپانیا در سال2018 می شود و 9 گل در یورو 

که شـــاید مهم ترین آنها گلی بود که برابر ولز در نیمه نهایی 

یورو 2016 به ثمر رساند و پایه گذار حضور تیمش در فینال 

بود، 16 گل او در این رقابت های مهم را تشکیل می دهند.

جانشین فیگو
رونالـــدو در آگوســـت 2003 و درحالی که تنها چندهفته 

از انتقـــال 12 میلیـــون پوندی اش به منچســـتریونایتد 

می گذشت، نخستین بازی ملی اش را در 18 سالگی انجام 

داد. او در جریان برتری یک بر صفر تیمش برابر قزاقستان 

به جای لوئیس فیگو، ستاره آن سال های پرتغال وارد زمین 

شد، اما نزدیک به یک سال بعد بود که نخستین گلش را برای 

این تیم به ثمر رساند. لوئیس فیلیپه اسکولاری نام او را در 

فهرســـت نفرات پرتغال برای حضور در یورو 2004 قرار داد 

و او که فصلی خوب را در اولدترافورد گذرانده بود، در همان 

دیدار نخســـت برابر یونان گلزنی کرد، اما نتوانست مانع از 

شکست تیمش برابر قهرمان آن دوره شود. او برابر هلند در 

یک چهـــارم نهایی آن تورنمنت هم گل زد، اما درنهایت این 

یونان بود که در فینال برای دومین بار این تیم را شکســـت 

داد و ناباورانه قهرمان شد. رونالدو از آن زمان در 8 تورنمنت 

مهم به همراه پرتغال حضور داشـــته و در تمامی آنها موفق 

به گلزنی شـــده است تا عملکردی فوق العاده در این زمینه 

داشته باشد.

یورو 2020 می توانست برای او یک تورنمنت رویایی باشد 

که در آن شانس رکوردشکنی و همچنین رسیدن پرتغال به 

مراحل پایانی را داشت، اما تعویق یک ساله مسابقات به دلیل 

شـــیوع کرونا شاید به ضرر او تمام شود و در این سن وسال 

همین چندماه هـــم می تواند باعث افت یک بازیکن حتی 

در حد رونالدو شـــود. با این حـــال رکورد علی دایی برای او 

دردسترس تر از همیشه است و حداقل برای رسیدن به این 

افتخار کار چندان سختی پیش رو ندارد.
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ورزش

مسابقههایدوومیدانیقهرمانیباشگاههایکشور

نایب قهرمانی تیم بانوان دانشگاه آزاد
در پایان مرحله نخســـت بیست  وچهارمین دوره مسابقه های دوومیدانی 

بانوان قهرمانی باشگاه های کشور در ورزشگاه آفتاب انقلاب تهران، فولاد 

مبارکه سپاهان اصفهان، دانشگاه آزاد اسلامی و پلیمر خلیج فارس خرم آباد 

به ترتیب با کسب 243، 214 و 170 امتیاز به ترتیب در رتبه های اول تا سوم 

قرار گرفتند. تیم بانوان دانشگاه آزاد اسلامی در این مرحله در مجموع به 

6 مدال طلا، پنج نقره و هشت برنز رسید. پیش از این، تیم آقایان دانشگاه 

آزاد اسلامی به مقام سومی این بازی ها رسیده بود.

لیگبرتردوچرخهسواری–تایمتریلانفرادی

رکابزنان دانشگاه آزاد دوم شدند
روز گذشته مسابقه تایم تریل انفرادی مرحله نخست لیگ برتر دوچرخه سواری 

به میزبانی گلپایگان برگزار شد. در این مرحله، امیرحسین جمشیدیان از 

تیم فولاد مبارکه اصفهان قهرمان شد و بهنام آرین و سعیدصفرزاده از تیم 

دانشگاه آزاد اسلامی تبریز، دوم و سوم شدند. پیش از این، سعید صفرزاده 

از تیم دانشگاه آزاد اسلامی تبریز، نایب قهرمان استقامت مرحله نخست 

لیگ برتر شده بود. در پایان مرحله نخست لیگ برتر جاده، تیم دانشگاه 

آزاد اســـلامی تبریز با امتیاز 340 به مقام نایب قهرمانی رســـید. سرمربی 

تیم دانشگاه آزاد اسلامی دکتر رسول هاشم کندی، مربی بهزاد کرم زاده و 

سرپرست دکترحبیب محمدپور هستند.

ورزش دانشگاه

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

سائولهافبکاتلتیکومادریددرگفتوگوبامارکا:

فقط به قهرمانی فکر می کنیم، نه رقبا
سائولنیگز،هافبکملیپوشاتلتیکومادریدفصلیخوبرادراین

تیمسپریکردودرتابستانجارینیزپیشنهادهایخوبیازسایر

تیمهاازجملهمنچستریونایتدداشتامادرنهایتتصمیمگرفتبه

حضورشدرروخیبلانکوادامهدهد.اودرگفتوگوبامارکادرباره

شرایطاینتیموانتظاراتشازفصلآیندهصحبتهاییداشتهکهدر

ادامهمیخوانید.

فصلیطولانیراپشتسرگذاشتیدوحتیتاماهآگوستمسابقات

ادامهداشت.فرصتیبرایاستراحتپیداکردی؟

در میانه  های فصل تعطیلات طولانی مدتی داشـــتیم و توانســـتیم کمی 

استراحت کنیم. بااین حال فصلی طولانی و سخت و البته هیجان انگیز را 

پشت سر گذاشـــتیم و حالا باید به سرعت و برای فصل جدید آماده شویم. 

شـــرایط این روز ها کاملا تغییر کرده و همه چیز تحت تاثیر این بیماری قرار 

گرفته است. باید با این شرایط کنار بیاییم و به آن عادت کنیم.

پسازشکســـتدرلیـــگقهرمانانبرابرلایپزیـــگگفتهبودیکه

بازیکنانیمثلمنبایدبازیخوانیبهتریداشـــتهباشندتابتوانند

بهتیمکمککنند.فکرمیکنمدرآیندهچهکاریبرایبهترشـــدن

بایدانجامبدهی؟

اگر بخواهم صادقانه پاسخ دهم باید بگویم که نمی دانم. شاید به نظر پاسخ 

این سوال مشخص باشد اما درنهایت همه چیز به عملکرد شما در زمین بستگی 

دارد. باید اشتباهات خود را پیدا و کمی هم از خود انتقاد کنیم. من سعی 

می کنم وقتم را برای فکر کردن به آن بازی  ها تلف نکنم و به جای آنها تلاشم 

را بیشتر کنم تا در بازی  های بعدی بهترین عملکرد را داشته باشم و به بازیکن 

بهتری برای تیمم تبدیل شوم.

تیمهاییمثلســـویاوویارئالدرفصلقبلعملکردخوبیدرلیگ

داشتندودرنقلوانتقالاتهمباخریدنفراتیچونراکیتیچوپارخو

خودراتقویتکردهاند.آیاهمچنانرئالمادریدوبارسلونارارقیباصلی

خوددرلیگمیبینید؟

ما به دنبال قهرمانی در لالیگا هســـتیم و توجهی به سایر تیم  ها نداریم. هر 

تیمی می تواند به کورس قهرمانی وارد شود اما ما فقط برای فتح جام تلاش 

می کنیم. ما تیمی بسیار خوب و جوان داریم که توانایی رسیدن به افتخارات 

بزرگ را دارد و با اتحاد و همدلی می توانیم به موفقیت  های بیشتری هم برسیم. 

باید برای رسیدن به قهرمانی بجنگیم و مهم نیست چه رقبایی پیش رو داریم.

عدهایمعتقدنداتلتیکومادریدبانفراتیکهدراختیارداردبایدفوتبال

زیباتریارائهدهد.نظرتوچیست؟

درنهایت شـــما باید برای بردن به میدان بروید. شاید در بعضی دیدار ها هم 

فوتبالی زیبا ارائه کنید اما گاهی وقت  ها لازم اســـت فقط به دنبال پیروزی 

در مســـابقه باشید. اصلی ترین هدف موفقیت در مسابقات است. موافقم 

که ما بازیکنانی باکیفیت در اختیار داریم و طبیعی است که برخی انتظار 

داشته باشند تا فوتبال بهتری ارائه کنیم اما تمرکز اصلی ما کسب 3 امتیاز 

دیدارهاست. وقتی شما می برید دیگر کسی صحبت نمی کند.

ژوائوفلیکسدرنخســـتینفصلحضورشدراتلتیکونتوانســـت

انتظاراترابرآوردهکند.فکرمیکنی127میلیونیوروییکهباشگاه

برایخریداوپرداختدراینعملکردتاثیرداشت؟

او بازیکن بسیار بااستعدادی است و آیند ه ای درخشان پیش رو دارد. بسیاری 

از بازیکنان هستند که در اولین فصل خود در باشگاه جدید اوضاع برایشان 

خوب پیش نمی رود و ژوائو هم یکی از آنهاست. البته به نظرم او نمایش خوبی 

در سال اول داشت اما مردم انتظارات خیلی زیادی از او دارند. فکر می کنم 

او در فصل جدید عملکرد بهتری داشته باشد و راحت تر با شرایط کنار بیاید.

منچستریونایتدیکیازمشتریانتودریکیدوفصلاخیربودهاست

وریـــوفردیناندهمتوصیهکردهبودکهتورابخرند.نظرتدربارهاین

موضوعچیست؟

واقعا خوشحالم باشگاهی مثل منچســـتریونایتد به دنبال خرید من بوده 

است. این اتفاق مثبتی برای من است که آنها شرایط به خدمت گرفتن مرا 

بررســـی کرده اند و همچنین افراد بزرگی از این باشگاه درباره من اظهارنظر 

داشـــته اند. این موضوع نشان می دهد که چقدر در اتلتیکو نمایش خوبی 

داشته ام و توانسته ام کارم را به خوبی انجام دهم.

مصاحبه  روز

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

بیستوچهارمیندورهمســـابقههایدوومیدانی

قهرمانیباشـــگاههایکشـــوربامقامسومیتیم

دانشگاهآزاداسلامیآقایانونایبقهرمانیبانوان

تیمدانشـــگاهآزاداســـلامیبهپایانرسیدتاایمان

روغنیاولینتجربهسرمربیگریاشباتیمدانشگاه

آزاداســـلامیآقایانرابااتفاقیخـــوشآغازکند.

تیمآقایانکهســـالگذشتهتوفیقچندانیدراین

مسابقاتبهدستنیاوردهبودامسالاولینمرحله

لیگرادرورزشگاهآفتابانقلابتهرانباپیشرفت

چشـــمگیریبهپایانرساندتاهمینبهانهایباشد

برایگفتوگوبارکورددارسابقدوومیدانیکشور

کهاینروزهادرقامتســـرمربیکنارورزشـــکاران

دوومیدانیایستادهاست.گفتوگوی»فرهیختگان«

باایمانروغنیرامیخوانید.

کروناتاثیریرویرکوردهاوتمرینبچههاداشت؟

ورزشکاران در دوومیدانی به صورت انفرادی با مربی شخصی 

در شـــهر خودشان تمرین می کنند و برای مسابقات لیگ 

هم یکی دو روز قبل به تهران می آیند تا بعد از جمع بندی 

اسامی را رد کنیم. در شرایط کرونا که پیست های تخصصی 

تعطیل بود برای شهرستانی ها شاید راحت تر بود چون خارج 

از شهر تمرین می کردند ولی برای بچه های تهران شرایط 

ســـخت تر بود چون هم پارک ها تعطیل بود و هم پیســـت 

دوومیدانی ولی فدراســـیون بعد از 9 ماه تعطیلی لیگ را 

برگزار کرد که یک مقدار شـــرایط با گذشته متفاوت بود و 

تمام ورزشکاران از آمادگی خارج شده بودند. البته به نظر 

من با این اوضاع باز هم شرایط خوب بود و به نظرم مرحله 

دوم و سوم رکوردها خیلی بهتر می شود، در مرحله اول هم 

رکوردهای خوب داشتیم به طور کل نسبت به شرایط کرونا 

این رکوردها قابل قبول است. 

تیمدانشگاهباتوجهبهشرایطکرونابازهمرکوردهای

خوبیداشت.

بله، بچه ها خوب بودند، ما از تجربه تیم بانوان که همســـر 

من سرمربی شان است اســـتفاده کردیم و به جای اینکه 

ملاک را حضور بازیکنان اســـم و رسم دار بگذاریم از افراد 

آماده تر کـــه در آخرین مرحله و جایزه بزرگ یک ماه پیش 

شرکت کرده بودند در تیم استفاده کردیم و خدا را شکر این 

روش جـــواب داد و تمام بچه هایی که در تیم بودند خیلی 

باقدرت ظاهر شـــدن. آسیب دیدگی نداشتند و اگر ما در 

سه ماده هم بدشانسی نمی آوردیم شرایط خیلی بهتر بود، 

مثلا جلیل خلیلی در 3000 متر مانع در متراژهای آخر با 

اینکه اول بود پایش به مانع گرفت و زمین خورد و متاسفانه 

همین باعث آسیب دیدگی و سوم شدن او شد ولی اگر این 

اتفـــاق نمی افتد باز هم طلا می گرفت. بعضی از تیم ها به 

اسم و رسم بازیکن ها توجه کرده بودند و از آمادگی بچه ها 

خبر نداشتند که همین باعث شد بعضی ها آسیب دیدگی 

داشته باشند و بعضی ها هم نتوانستند شرکت کنند. در کل 

خیلی خوب بود، 4 طلا، 5 نقره و 6 برنز گرفتیم و تیم های 

دیگر باورشـــان نمی شد تیم دانشگاه آزاد اسلامی چنین 

عملکردی داشته باشد. 

مرحلهبعدیمسابقاتچهزمانیاست؟

مرحله دوم لیگ آقایان 28 و 29 شهریورماه است و مرحله 

ســـوم اواســـط مهرماه خواهد بود و طی حدود 45 روز به 

پایان می رسد. 

ایـــنزمانبیـــنمراحلبهنفعآمادگـــیبچههاهم

هست؟

بله، صددرصد. اگر کرونا نبود لیگ باید الان تمام می شد تا 

برای مسابقات داخل سالن آماده می شدیم و در همه دنیا 

همین است. ولی به خاطر کرونا مسابقات دیر شروع شد 

و به همیـــن خاطر به فاصله دو هفته برگزار می کنند تا به 

هوای سرد نرسیم و تیم هایی که آماده اند به نفع شان است. 

بعدازاینمسابقاتچهرقابتیدرپیشاست؟

بســـتگی به شـــرایط کرونا دارد، ممکن است با تصمیم 

فدراســـیون اردوهای تیم ملی برگزار شود یا اگر بخواهند 

در مسابقات برون مرزی شرکت کنند چراکه بچه هایی که 

امید به المپیک دارند فدراسیون باید شرایط ویژه ای برایشان 

مهیا کند که بتوانند در مسابقات برون مرزی برای به دست 

آوردن ورودی المپیک شرکت کنند و این بستگی به شرایط 

فدراســـیون دارد ولی در حالت عادی هر ساله باید منتظر 

مسابقات داخل سالن ماند که دی ماه برگزار می شود. 

شمافقطمربیگریمیکنید؟

با اینکه در سه ماده 4 در 100 متر، 4 در 400 متر بزرگسالان 

و 200 متر ایران رکورددار بودم با توجه به شرایطی که پیش 

آمد، ورزش را خیلی زود حدود 26 ســـالگی کنار گذاشتم 

و از آن موقـــع مربیگری می کنم ولی از نظر تیم داری این 

اولین سالی است که به عنوان سرمربی در خدمت یک تیم 

هستم و خدا را شکر در اولین مرحله هم خیلی خوب بودیم. 

سطحلیگچطوربود؟

سطح مسابقات خیلی خوب بود، اکثر ورزشکاران حرفه ای 

و قهرمان ها به جز حسن تفتیان که در مسابقات برون مرزی 

فرانســـه شـــرکت کرده بود و به این رقابت ها نمی رسید و 

احسان حدادی هم که سال هاست در لیگ به خاطر بحث 

قراردادهایش شـــرکت نمی کند، در این مسابقات حضور 

داشـــتند. در بعضی ماده ها رکوردهای خیلی خوبی بود، 

مثلا در 400 متر و 400 متر با مانع رکوردها خیلی خوب 

بـــود. در پرتاب نیزه و پرش نیزه هم ما خوب بودیم و در کل 

سطح مسابقات نسبت به اینکه 9 ماه از شرایط مسابقات 

دور بودند خیلی خوب بود. جالب است که تیم دانشگاه آزاد 

اسلامی سال گذشته تیم داری کرده بود و خیلی پشتوانه 

خوبی نداشت و در مجموع سه مرحله 196 امتیاز کسب 

کرده بود ولی امسال فقط در مرحله اول 168 امتیاز آوردیم 

که این نشـــان می دهد بچه ها چقدر قوی شرکت کردند. 

باید از همسرم برای این اتفاق خوب هم تشکر کنم چراکه 

5 سال است با تیم دانشگاه آزاد اسلامی قهرمان می شود 

و من خیلی از تجربیات او برای این رقابت ها کمک گرفتم 

که نتیجه هم داشت. 

ورزشکاراندوومیدانیخوبفعالیتمیکنندولی

ازبیتوجهیمســـئولانگلایهزیـــادیدارند،الان

وضعیتچطورشده؟

خیلی نمی شود به فدراسیون مربوط دانست، این دیدی 

اســـت که خود جامعه و خود وزارت ورزش به دوومیدانی 

دارد، در کشـــورهای پیشرفته دوومیدانی ورزش اول شان 

است و تمام کشورهایی که دوومیدانی قوی دارند، ورزش 

قوی هم دارند. رشته های انفرادی مثل دوومیدانی، شنا، 

ژیمناستیک که بسیار مدال آور است مورد توجه کشورهای 

قدرتمند در ورزش اســـت ولی در کشور ما این دید بیشتر 

روی فوتبال، تا حدود بســـکتبال و کشتی است و این دید 

به نظر من از بالا ایراد دارد. فدراسیون با سرپرست مدیریت 

می شود که در این مدت آقای مبینی خیلی تلاش کردند 

این مســـابقات برگزار شـــود و به بچه ها هم طی این مدت 

خیلی کمک کرده اند ولی اتفاقی که در 4 ســـال گذشته 

افتاد خیلی از قهرمان های ما به خاطر بی مهری ها و عدم 

توانایی مدیریت شاید خداحافظی کردند و از دوومیدانی 

زده شدند. فدراسیون شاید مربی خوبی برای بازیکنان جذب 

نکرد. باید قبول کنیم در بعضی از ماده ها باید مربی خارجی 

برای کمک به بچه ها بیاید که شاید شرایط مالی اجازه نداده 

است ولی در 4 سال گذشته این ماجراها به اوج رسید اما 

الان به نظر اوضاع بهتر شـــده و امیدوارم زودتر انتخابات 

فدراسیون برگزار شود و تیمی شایسته به این رشته کمک 

کند تا دوومیدانی به روز های اوجش برگردد.

  گفت وگو

سرمربیتیممرداندوومیدانیدانشگاهآزاداسلامیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

برای موفقیت از تجربه همسرم در تیم بانوان استفاده کردم
نسیم شیرازی

 روزنامه نگار

کریسرونالدوکارسختیبرایشکستنرکوردآقایگلجهانندارد

دومین عضو باشگاه صدتایی ها بعد از دایی


